
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Τετάρτη 25 Ιουνίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 

ΘΕΜΑ: Αναγκαία η υψηλότερη ένταση ενίσχυσης από την Παρέμβαση 
στήριξης για επενδύσεις στη μεταποίηση, εμπορία και ανάπτυξη γεωργικών 
προϊόντων για την Π.Ε. Εύβοιας 

Κύριε Υπουργέ, 

Σε συνέχεια του ΦΕΚ Β’ 805/24-02-2025 «Καθορισμός λεπτομερειών 
λειτουργίας και εφαρμογής της Παρέμβασης Π3-73-2.3 «Στήριξη για 
επενδύσεις στη μεταποίηση/εμπορία και/ή ανάπτυξη γεωργικών προϊόντων 
του Στρατηγικού Σχεδίου για την Κοινή Αγροτική Πολιτική της Ελλάδας (ΣΣ 
ΚΑΠ) 2023-2027» και της σχετικής Πρόσκλησης με ΑΔΑ: ΨΗ6Δ4653ΠΓ-8ΑΖ, 
και με βάση τα προβλεπόμενα ποσοστά έντασης ενίσχυσης ανά Περιφέρεια, 
διαπιστώσαμε ότι η Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας αντιμετωπίζεται ενιαία με 
τις λοιπές περιοχές της Στερεάς Ελλάδας, με ποσοστό 50 %. 

Η Εύβοια διαθέτει νησιωτικά χαρακτηριστικά και γεωγραφική ιδιαιτερότητα, 
έχει υποστεί σοβαρές φυσικές καταστροφές τα τελευταία έτη (πυρκαγιές, 
πλημμύρες) και αντιμετωπίζει αυξημένες ανάγκες ανασυγκρότησης στον 
πρωτογενή τομέα. 

Η Εύβοια αποτελεί ειδική περίπτωση, έχει δεχθεί βαρύ πλήγμα οικονομικά και 
κοινωνικά, και είναι απαραίτητο να υπάρξει σχετική επανεξέταση με γνώμονα 
τη βιωσιμότητα των γεωργικών εκμεταλλεύσεων και την ενίσχυση της τοπικής 
ανάπτυξης. 

Σημειώνεται ότι σε άλλες περιοχές της χώρας προβλέπεται ήδη υψηλότερη 
ένταση ενίσχυσης, βάσει γεωγραφικών ή κοινωνικοοικονομικών κριτηρίων, 
όπως αναφέρονται στην ίδια την Πρόσκληση. 

Με δεδομένα τα ανωτέρω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6943

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/6/2025



Ερωτάσθε, 

1. Για ποιον λόγο δεν προβλέφθηκε διαφοροποιημένη ένταση ενίσχυσης 
για την Π.Ε. Εύβοιας; 

2. Προτίθεστε να επανεξετάσετε την ένταξή της σε κατηγορία με 
υψηλότερη ένταση ενίσχυσης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

               

         Καζάνη Αικατερίνη 

 




